
Dialogmøte, Jelsnes skole 

Dato: 14.11.2022 

 

Deltakere: 

 Sverre Berggren sverre.berggren@gmail.com ,Rebecca Krenchel Arntzen 

rebecca.arntzen@hotmail.com , Tommy Ringstad Tringstad21@gmail.com , Magnus Brenne Hanslien 

hanslien@post.com , Siv M Pettersen siv.moen@yahoo.com 

Andreas Brännström (FRP), Margrethe Mozfeldt og Magnus Arnesen (H), Ståle Hansen 

(Pensjonistpartiet), Sondre Støen-Kvam og Roy Ole Axelsen (Rødt), Ståle Solberg og Steinar 

Haakenstad (SaFoSa), Mona Brevik (AP), Halvor Fjeld (SP), Helene Winther Gjerløw (MDG), 

Annar Hasle (KrF), og Hanne Berg Johansen (SV) 

Fravær: Glenn Lislerud  glenn@dinboligbistand.no 

Referent: Siv M Pettersen 

Kort oppsummering: 

Ber på forhånd om forståelse for denne korte redegjørelsen av et 3t langt samtale og dialogmøte. Da 

møtet ikke er direkte refererbart. Beklager også for evnt skrivefeil av navn. 

 

Torsdag 3.11.2022 fikk vi presentert Kommunedirektørens forslag til kommunebudsjett 2023 og 

handlingsplan 2023-2026. Sarpsborg kommune er i en særdeles krevende økonomisk situasjon. 

Kommunene har gjennom flere år brukt mer penger enn budsjettene tilsier. Hoved utfordringene er 

at utgiftene er større enn inntektene. Budsjett forslaget og handlingsplanen foreslår at 4 barneskoler 

legges ned. Jelsnes skole er en av disse. 

FAU ved skolen avholdt et møte 7.11.2022 (eget referat) for å diskutere hvordan vi kan få formidlet 

våre synspunkter og forslag til endringer som kan være aktuelle for at vi kan få beholde skolen.  

Det ble forfattet et brev til bystyremedlemmene. Dette blei forøvrig også publisert i SA 09.11.2022. 

Brevet inneholdt blant annet en invitasjon til et dialogmøte mellom FAU og Bystyremedlemmene. Vi 

ønsket å sikre at våre synspunkter, argumenter og forslag virkelig ville bli lest og forstått av de som 

skal stemme over budsjettforslaget og handlingsplanen. Og samtidig gi dem mulighet til å stille 

spørsmål direkte til oss. 

Mandag 14.11.2022 møtte vi 13 politikere fra 10 partier til dialog på Jelsnes skole. 

 Vi opplevde at de fleste hadde satt seg inn i saken og lest våre argumenter på forhånd. Selv om 

politikerne stilte med litt forskjellig agendaer. Noen kom kanskje mest for å promotere egen politikk, 

mens andre lyttet og stilte gode spørsmål. De ville bla høre om skolen som læringsarena, trivselen 

ved skolen, bruken av lokalet utenfor skoletid. De ønsket å vite mer om bygdelivet. Og på spørsmål 

om resten av «bygdefolket» delte FAU sitt syn i saken. Kunne vi selvsagt med tyngde svare JA. Og 

viste bla til stort engasjement fra foreldre utenfor FAU, og mange gode debatt innlegg og artikler i 

SA. 

Alt i alt var stemningen god, og vi fikk formidlet argumentene og forslagene våre på en 

hensiktsmessig og god måte. 
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